

Bulletin No.: AFR-14-88

Attention : All Team Managers and Competitors/所有车队经理及参赛者
 Subject : AFR Endurance Race / AFR 耐力赛
 Date : 17th November 2014

Dear Team Managers and Competitors,
 致各位车队经理及参赛者

Please be informed that a two-hour AFR Endurance Race will be held on Sunday, 14 December from 1200 to 1400 at Zhuhai International Circuit. 1-3 drivers are allowed for each entry, the entry fee is RMB5,000.

AFR 两小时耐力赛将于 12 月 14 日（星期日）中午 12 时至下午 2 时在珠海国际赛车场举行。每个参赛单位容许 1-3 名车手，报名费为 RMB5,000。

The above arrangement is still pending upon confirmation of entries. Drivers who are interested, please confirm your attendance with your entry form (see attached) and entry fee on or before 2 December, in order to further discuss the details with ZIC.

以上安排仍有待参赛名单才能确定。有兴趣之车手，请连同报名表（见附件）及报名费于 12 月 2 日前确实参赛，以尽快与赛车场确定安排细节。

Ms Janet LAU, Race Administration
 赛事秘书处 刘可欣小姐

Asian Formula Renault Series
 亚洲雷诺方程式系列赛